
 
 
 

Protokoll från F-rep möte 2013-11-19 
 
Närvarande: Anna Pettersson (P08), Cissi Encrantz (P04), Tina Låmngström (P98), Anders 
Karlsson (P02), Jörgen Thulin ((P07), David Lindström ((P03), Carina Rolfsdotter (P05), Said 
Suleman ((P99), Magnus Krantz (Styrelsen), Patrik Fridh (Styrelsen) Frånvarande: P01, P06 
 
Ledarfest den 6 december 
Inbjudan delades ut avseende Ledarfest den 6 december, där naturligtvis även våra F-rep är 
mycket välkomna. 
 
Kioskbemanning 
Vid senaste styrelsemötet diskuterades hur kiosken skall bemannas på egna Cuper framöver. 
Senior Cuper skall framöver inte bemannas av U-sektionen utan ansvaret ligger där på 
styrelsen och seniorsektionen. U-sektionen bemannar framöver enbart sina egna Cuper. 
 
Sponsorjakten 
Diskuterades om "Sponsorjakten 2014" var "flipp el flopp" med ca 8.000 i intäkter. Vi kan 
dock konstatera att alla intäkter är betydelsefulla för klubben. Ny Sponsorjakt kommer att 
köras under 2015. 
 
Medlemskap - Ungdomslag 
Inför 2015 utskick av medlemskap skall en bilagd information skickas med där det skall stå 
klart och tydligt vad klubben förväntar sig när man blir medlem i EBK, avseende alla 
försäljningsaktiviteter som skall ske under under året ex: 
 

• Kioskbemanning vid u-matcher 
• Kioskbemanning vid u-cuper 
• Bemanning vid klubbens marknader 
• Försäljning av EBK tips 
• Försäljning av Julkalendrar 
• Nattvandring 
• Försäljning vid 1-2 planerade försäljningsaktiveter 

 
Förslag på försäljningsaktiviteter 
Styrelsen har erhållit ett förslag på ensamrätt gällande försäljning av rabattkuponger från ett 
företag som heter www.citykuponger.se. Styrelsen vill veta vad F-rep anser om detta. Lämna 
svar till Patrik via mail senast fredag 22 nov. 
 
Bokslut i balans 
Vid senaste styrelsemötet visar bokslutet att vi kommer att hamna på plus vid årsskiftet om 
inget oförutsett sker vilket är glädjande. Detta har kunnat ske genom noggrann koll på våra 
kostnader. Vi har bla ökat medlemskapet med 40.000 och fått utdelning från Svenska Spel 
med 19.000.  
 



 
 
 
 
Julkalendrar 
Utdelning av julkalendrar. Samtliga u-lag har fått kalendrar att sälja. Framkom att de tyckte 
att de fått lotterna sent vilket undertecknad får ta på sig ansvaret för, då jag ville dela ut dem 
vid detta möte. Jag ansåg att en kort intensiv försäljning är bra ibland. All redovisning till 
kansliet. 
 
Övriga frågor 
 

• Organisation. 2 st ledamöter i styrelsen kommer att lämna styrelsen vid kommande 
årsmöte 2014. Detta innebär i skrivande stund då styrelsen redan innan inte är 
komplett att vi saknar 3 ordinarie ledamöter och 1 suppleant. Styrelseledamöter 
efterlyses! Diskuterades att vi borde förverkliga tidigare förslag om att jobba mer med 
ansvarsgrupper, där vi målet är att få in tidigare trotjänare tillsammans med föräldrar 
från U-lagen. Detta skulle hänskjutas till styreslen att diskutera på nytt. 
 

• Kiosken. Klagomål kom in från F-repr om att Kiosken på Husarängen inte fungerar på 
helgerna vid match. Det är ofta det saknas varor eller man kör slut på varor. Händer 
ofta att de får köra iväg och kompletteringshandla. De önskar att kioskens varor skall 
ses över inför varje veckoslut av kansliet då de har koll över hur många matcher som 
spelas på hemmaplan under helgen. Patrik kommer att ta upp detta på kommande 
styrelsemöte.  

 
• Ekonomisk rådgivning. Under tidig vår kommer vi att bjuda in alla föräldrar till en 

storträff för att träffa Färs och Frosta Sparbank som erbjuder ekonomisk rådgivning. 
För varje tecknat besök om Ekonomisk rådgivning får EBK 100 kronor. Patrik skall 
träffa Carina Lövdahl på Spb tisdagen den 26 nov för att disk formerna kring det hela. 
Förslag fanns från F-rep att styrelsen då samtidigt presenterar en ny organisation med 
arbetsgrupper och kommittéer. Patrik kommer att ta upp detta på kommande 
styrelsemöte. 

 
 
I övrigt var alla närvarande om att detta forum skall finnas kvar, då det är väldigt nyttigt och 
givande för både föräldrarepresentanterna och styrelsen. 
 
Eslöv 2013-11-18 
 
Vid tangenterna 
 

 
Patrik Fridh, U-ansvarig 
 


